

TENDER ADDENDUM**NCC - Summer 2015 Rehabilitation Project****NCC tender file # AL1558****February 5, 2015****ADDENDUM NO: 10****ADDENDA À LA SOUMISSION****CCN - Travaux de Rénovation Été 2015****Dossier de soumission de la CCN no. AL1558****Le 5 février 2015****ADDENDA NO: 10**

The following shall be read in conjunction with and shall form an integral part of the Tender/Proposal and Contract Documents:

1. The bid closing date and time is extended to Thursday, February 12, 2015 at 3pm Ottawa time.
2. The period for enquiries during the solicitation period (item SI02 of the Special Instructions to Tenderers) will not be extended. Deadline for questions was February 5, 2015 at 3pm Ottawa time.

Ce qui suit doit être interprété comme faisant partie intégrante de la proposition/appeal d'offres et des documents relatifs au contrat :

1. La clôture d'offre est prolongée à jeudi, le 12 février à 15h00, heure d'Ottawa.
2. La période pour les demandes de renseignements pendant l'appel d'offres (item IP02 des Instructions particulières aux soumissionnaires) ne sera pas prolongé. La date limite pour les questions était le 5 février 2015 à 15h00, heure d'Ottawa.

Allan Lapensée
Senior Contract Officer / Agent principal des contrats
Procurement Services / Services d'approvisionnement
allan.lapensee@ncc-ccn.ca